
REFERAT FRA STYREMØTE 19.10.2021 
 

Avholdt via facetime. 

Til stede: Hugo, Mikael, Erik, Dag-Steinar, Lars Tore  

 

Sak 1. Jakke med klubblogo 

Mikael har sjekket ut litt angående kostnader.  

Firmaet på Gråmyra tar kr 1000,- for å programmere inn trykket, deretter kr 200 pr plagg med 

trykket (i tillegg til plagget). 

Mikael bestiller et prøveeksemplar til seg selv og kommer deretter med eventuell anbefalelse. 

 

Sak 2. Klubbtur – eventuell sponsing fra klubben 

Tas opp på Årsmøtet. 

 

Sak 3. Karabiner til tandem 

Er kjøpt inn og montert av Erik. 

 

Sak 4. Utbedring av nordstarten, fjerning av kunstgress 

Mikael har hentet inn pristilbud på fjerning av kunstgress. 

Styret så på to innkomne tilbud. Dukker muligens opp ett til. 

Legges fram som sak på Årsmøtet. 

 

Sak 5. Luftsportstinget 

Erik og Hugo var deltakere, de informerte styret om noen av sakene som ble tatt opp der. 

 

Sak 6. Instruktørseminar 

Ikke kommet informasjon om når dette eventuelt skal avholdes. 

 

Sak 7. Vinterlagring av utstyr 

Klubbens utstyr gås igjennom. Det som skal tas vare på henges opp i taket. 

Det sjekkes ut med klubbens hg-instruktør (Kaare) om klubben skal beholde hg´ene.  

 



Sak 8. Snøskuter 

Skal visstnok være klar for henting etter førstkommende helg. 

Hugo følger opp. 

 

Sak 9. Luftsportsbokser 

Tas opp på Årsmøtet. 

 

Sak 10. Værstasjon Meråker 

Tas opp på Årsmøtet. 

 

Sak 11. Neste styremøte 

Dato: 23. november. 

 

Referent: Lars Tore Strand 

 

 

 


